

**Messrs. Jordan Securities Commission**  
**Messrs. Amman Stock Exchange**  
**Amman - Jordan**

**السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين**  
**السادة بورصة عمان المحترمين**  
**عمان - الأردن**

**Subject: Board Member resignation**

**الموضوع: استقالة عضو مجلس إدارة**

Greetings,

تحية واحتراما

With reference to the above subject matter and pursuant to the provisions of Article (8/i) of the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards of the year 2004, kindly be informed that His Excellency Dr. Umayya Salah Toukan has resigned from his position as Deputy Chairman, Board Audit Committee Chairperson, the membership of the Board of Directors and its emanated Board Committees as of 12/10/2020, due to the issuance of the Royal Decree approving the formation of Government and the appointment H.E. Dr. Umayya Toukan as Deputy Prime Minister and Minister of State for Economic Affairs.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وعملا بأحكام المادة (8/ط) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق، يرجى التكرم بالعلم بأن معالي الدكتور أمية صلاح طوقان قد استقال من منصبه كنائب رئيس المجلس ورئيس لجنة التدقيق وعضوية مجلس الإدارة وعضوية اللجان المنبثقة عنه اعتبارا من 2020/10/12 لصدور الإرادة الملكية السامية بالموافقة على تشكيل الحكومة وتعيين معالي الدكتور أمية طوقان نائبا لرئيس الوزراء ووزير دولة للشؤون الاقتصادية.

In light of the above, kindly be informed that the Bank Deputy Chairman position and board membership seat fell vacant as of the aforementioned date, noting that we will provide you with the named elected Deputy Chairman once the board decision is obtained, and consecutively we will provide you with the appointed/elected new member name who will fill the vacant Board seat once the board decision and the non-objection of the Central Bank of Jordan are duly obtained.

وبناء على ما تقدم، نرجو إعلامكم بشغور منصب نائب رئيس المجلس وعضو مجلس إدارة البنك اعتبارا من التاريخ الوارد أعلاه، علما بأننا سنزودكم بتسمية نائب رئيس المجلس حال انعقاد المجلس وانتخابه وبالتناوب باسم العضو الجديد الذي سيتم تعيينه/انتخابه لملء مقعد مجلس الإدارة الشاغر بمجرد الحصول على قرار مجلس الإدارة وعدم ممانعة البنك المركزي الأردني حسب الأصول

واقبلوا الاحترام

With regards

  
**Saad Nabil Mouasher**  
**Chairman of Board**

  
**سعد نبيل المعشر**  
**رئيس مجلس الإدارة**

cc: Messrs. Securities Depository Center

نسخة: السادة مركز إيداع الأوراق المالية

**بورصة عمان**  
**الدائرة الإدارية والمالية**  
**الديوان**

٢٠٢٠ تشرين الثاني

3652

11013

الرقم التسلسلي:  
رقم الملف:  
الجهة المختصة:

**أهلي**

ahli.com